
 

 
 
 
 
Verslag van de Algemene Ledenvergadering van de 
Vereniging voor Arcadehuurders Westland en omstreken 
Woensdag 29 mei, Wijkgebouw Larix, ’s Gravenzande, 14.00 uur 
_________________________________________________ 
 
Deze vergadering is aangekondigd in ons blad Huurders 26 en op onze website. De 
vergaderstukken waren van de website te downloaden en op verzoek hebben leden deze 
toegezonden gekregen. Tijdens de bijeenkomst is ook een beperkt aantal kopieën 
beschikbaar voor wie de stukken niet tevoren heeft geprint.  
In wijkgebouw Larix verwelkomen we plm. 45 huurders voor de Algemene Ledenvergadering 
met aansluitend de bewonersbijeenkomst over ‘doorstroming’. Voorzitter ad interim Hans de 
Jong verwelkomt in zijn openingswoord huurders, bestuursleden, en de afgevaardigden van 
Arcade. 
 

1. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 2022 in De Noviteit in Monster  
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd en ondertekend door 
voorzitter en secretaris.  

 
2. Jaarverslag vereniging 2021 en jaarplan 2023  

Naar aanleiding van het jaarverslag 2022 zijn geen op- of aanmerkingen. Ook het jaarplan 
voor 2023 roept geen vragen op bij de aanwezigen.  
 

3. Begroting voor het jaar 2024 en verslag kascontrole 2022 
De aanwezigen stemmen in met de begroting 2024. Opnieuw is de afspraak dat 
onverwachte extra posten apart bij Arcade worden aangevraagd. Ook hierbij is de 
aantekening gemaakt dat het een schatting betreft in verband met de deelname van nieuw 
aan te trekken bestuursleden en mogelijk scholing. Ook kunnen maatregelen nodig zijn op 
gebied ledencommunicatie en ondersteuning.  
Verduidelijkt wordt dat de contributie bij Woonbond de hoogste post is. De VvA heeft 
geregeld goede steun en adviezen van de Woonbond.  
De begroting voor het volgende jaar zal hoger uitvallen. Niet alleen hogeren prijzen spelen 
een rol, maar abonnementen voor internet en sociale media werden tot op heden nog niet 
meegerekend. Deze posten zijn wel besproken met Arcade.  
Bij de vergaderstukken is een jaarrekening van het voorgaande jaar gevoegd: begroting vs 
resultaat.  
 
Verslag kascontrole  
De heren Pauptit en Alsemgeest hebben de kascontrole over 2022 uitgevoerd. De 
boekhouding is opnieuw zeer nauwkeurig gevoerd door penningmeester Van der Marel. De 
kascontrolecommissie doet dan ook de aanbeveling aan de leden, het bestuur decharge te 
verlenen voor het gevoerde beleid. De ledenvergadering neemt deze aanbeveling over. 
De heren zijn ook volgend jaar beschikbaar voor de controle. De heer C. Verbeek verklaart 
zich bereid, volgend jaar als derde controleur op te treden.  
 

4. Samenstelling bestuur 
 
De ledenvergadering wordt gevraagd, in te stemmen met toetreden van John Petersen en 
Dolf van der Knaap als nieuwe bestuursleden. Deze heren draaien al enige tijd tot volle 
tevredenheid mee in de VvA. De ledenvergadering gaat akkoord met benoeming van de 
heren als bestuurslid.  
 



 

De samenstelling van het bestuur is in 2023 als volgt:  
Hans de Jong   - voorzitter a.i.   
Dick van der Marel   - penningmeester   
Mar van Duin    - secretaris     
Dolf van der Knaap.   - bestuurslid      
John Petersen   - bestuurslid    
 
Eind 2022 is afscheid genomen van Thea Dijkman als voorzitter. Het bestuur is blij met de 
tijdelijke inzet van Hans de Jong a.i.. Ook heeft Ruud Weber te kennen gegeven, het bestuur 
medio 2023 te verlaten. De VvA blijft uiteraard naarstig op zoek naar nieuwe vrijwilligers die 
zich willen inzetten voor het huurdersbelang.  
 
 

5. Rondvraag en sluiting  
Bij de aanwezigen leven geen verenigingsvraagstukken, zodat Hans de Jong de Algemene 
Ledenvergadering sluit.  
 
 
Dit verslag is een concept, door de leden te bekrachtigen in de volgende Algemene 
Ledenvergadering, naar verwachting voorjaar 2024 
 
Algemene Ledenvergadering ……………………………..…. 2024 
 
Voorzitter       Secretaris 
………………………………………    ………………………………………. 
 


